
Verslag van de bestuursvergadering 78 van de VGG op 14 februari 2024 op kantoor bij De 
Goudse. 

Deelnemers: Sonja Bok, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt. 

Opening 

Verricht door Harry. 

Verslag van de bestuursvergadering 77 (15 november 2023) 

De inhoud van het verslag is akkoord. 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda van deze vergadering was een lijst van binnengekomen mededelingen gevoegd over de 
periode 2 november 2023 tot en met 6 februari 2024. Hier zijn verder geen vragen over. 

Zaken met De Goudse 

De privacy officer van De Goudse heeft nog niet gereageerd op door ons in 2023 gestelde vragen. 
Harry zal een rappel verzorgen. 

Nu De Goudse onze brieven aan de leden niet meer print en inpakt, gaan wij als proef onze berichten 
via e-mail versturen. Een aantal leden heeft echter geen (ons bekend) e-mailadres. Deze leden zullen 
per brief benaderd moeten worden. De Goudse heeft voorgesteld de aanschaf van een printer ten 
behoeve van de VGG te bekostigen, zodat wij dit vanuit huis zelf kunnen doen. Jan Jaap biedt aan 
tegen vergoeding van de kosten de brieven en bijlagen op zijn eigen printer aan te maken. Hij zal dit 
met De Goudse verder uitwerken. 

Op 29 november 2023 hebben wij een mail van De Goudse ontvangen met een mededeling dat 
gepensioneerden die niet bij het koffiemoment op 17 januari 2024 aanwezig konden zijn een bericht 
ontvangen met informatie over het 100-jarig bestaan van De Goudse. Het bericht is nog niet 
verzonden. De VGG vraagt om een kopie van het bericht zodra dat verzonden wordt. 

Tijdens het koffiemoment is door De Goudse aangekondigd dat de gepensioneerden uitgenodigd 
worden voor de receptie in het kader van het 100-jarig bestaan (op 2 april 2024). Geen mededelingen 
werden gedaan over het grote feest in september 2024. Bij navraag door Harry na afloop van het 
koffiemoment is duidelijk geworden dat de gepensioneerden niet welkom zijn op dit feest. Dit staat 
haaks op de indruk die op diverse momenten gewekt is dat de gepensioneerden bij de feestelijkheden 
betrokken zouden worden. In het kader van het 20-jarig bestaan van de VGG is door het bestuur van 
de VGG begin 2023 aan De Goudse om een budget gevraagd om dit jubileum luister bij te zetten. Dit 
budget werd door De Goudse niet toegekend omdat De Goudse van plan was beide jubilea te 
combineren en de gepensioneerden bij de feestelijkheden van het 100-jarig bestaan te betrekken. Nu 
dit niet het geval blijkt te zijn, zullen wij alsnog om een budget vragen. Verder wachten wij op het 
programma voor de receptie. 

Toepassen solidariteitsfonds 2024 

Zullen we ook dit jaar toepassen. Gaat wederom in de vorm van een bon, we stellen het bedrag op 50 
euro. Betreft leden die een pensioen ontvangen zonder dat het bedrag jaarlijks verhoogd wordt. 

Voorbereiding algemene ledenvergadering 2024 

De aangeleverde verslagen en financiële stukken worden doorgenomen en zijn akkoord voor 
publicatie aan de leden. 

Sonja en Han zijn aftredend en stellen zich nog een termijn beschikbaar. 



Bij de begroting worden nog wat mogelijke te verwachten kosten genoemd, aanpassing volgt. 

De leden van de kascontrolecommissie zijn inmiddels benaderd en hebben zich bereid verklaard de 
controle binnenkort te verrichten.  

Het bestuur is van mening dat er ook dit jaar aan de leden geen vrijwillige bijdrage gevraagd behoeft 
te worden. Wij zullen de leden om instemming vragen. 

Het is de bedoeling dat er na de ledenvergadering een lezing door notaris de heer Van Haperen 
inzake het levenstestament gehouden zal worden. 

Uitnodigen commissies op 1 mei 2024 

Het is de bedoeling om voorafgaand aan de ledenvergadering de commissies uit te nodigen voor een 
lunchsessie. Han verzorgt de uitnodiging. 

Evenementencommissie 

Wout geeft een overzicht over een aantal mogelijke programma’s voor het jaarlijkse reisje. Een aantal 
bestemmingen lijkt te veel reistijd in beslag te nemen. Binnenkort komt de commissie met een 
voorstel. De beoogde datum voor het reisje is 5 september 2024. 

Voor het organiseren van het jaarlijkse reisje is een draaiboek gemaakt. 

Het overleg met De Goudse wordt afgewacht alvorens stappen te zetten in het organiseren van een 
activiteit rond het 20-jarig bestaan.  

Aanpassing Verwerkersovereenkomst 

In verband met gebruik e-mail is deze overeenkomst tussen De Goudse en de VGG niet meer volledig 
en daarom door Han aangepast. Jan Jaap heeft het huidige uit 2018 stammende document ook nog 
gescreend op het zetduiveltje. De vergadering keurt de wijzigingen goed. Gaat nu in concept naar De 
Goudse. Indien akkoord volgt definitieve opmaak en ondertekening.  

Rondvraag 

De Goudse heeft een aantal overnames gedaan. In welke gevallen is het personeel in dienst bij De 
Goudse? Hoe zijn voor hen de pensioenuitkeringen geregeld? Wat betekent dit qua mogelijke nieuwe 
leden voor de VGG? Hoe worden deze werknemers geïnformeerd over ons bestaan? Navragen bij De 
Goudse en volgende vergadering op de agenda. 

Han, Guus en Rob zijn de afgelopen week bezig geweest om nieuwe leden de mogelijkheid te geven 
zich digitaal aan te melden. De bijbehorende tekstblokken zijn daarom ook aangepast. Binnenkort is 
deze mogelijkheid op de site terug te zien. 

 


